



© Bakgrundskartor Lantmäteriet. dnr 106-2004/188

Besök Björksta Bronsåldersbygd!

Med kartan i din hand kan du åka runt och ta del av informationen som finns vid de olika hällristningarna. De röda punkterna visar var det finns skyltade fornlämningar.

1. Björksta kyrka – här är du nu. Informationscentral, två lokaler med hällristningar, sevärd kyrka och bygdegård. WC. Samtligt är tillgängligt för rullstolsburna.
2. Berga. Strövstig mellan flera hällristningar i vacker kulturmiljö.
3. Vallen. Områdets största skeppsrising.
4. Gränvad. Hällristningar tillgängliga för rullstolsburna. Vackert kulturlandskap.
5. Översta gamla bytomt. Strövstig mellan flera hällristningar i vackert kulturlandskap.
6. Översta. Strövstig mellan hällristning och bronsåldersboplats.

Hällristningarna är belägna vid gårdar, respektera privatlivet och allemansrätten!





Björksta Bronze Age settlement

With map in hand, you can drive around and take in the information provided about the different rock carvings. The red spots show where there are ancient remains with information boards.

1. Björksta Church – you are now here. Information centre, two sites with rock carvings, unusual church and village centre. WC. All accessible to wheelchair users.
2. Berga. Walking trail between several rock carvings in a beautiful historic setting.
3. Vallen. The biggest ship carving in the region.
4. Gränvad. Accessible to wheelchair users. Beautiful historic setting.
5. Översta former village site. Walking trail and beautiful historic setting.
6. Översta. Walking path between a rock carving and a Bronze Age dwelling site.

The rock carvings are located near homes. Please show consideration to privacy and the limitations of the right to common access!

Bronzezeitliche Siedlung Björksta

An Hand der Karte können Sie die verschiedenen bronzezeitlichen Felszeichnungen aufsuchen und die dazugehörigen Informationen lesen. Die roten Punkte bezeichnen die vorgeschichtlichen Fundstätten, an denen Informationstafeln aufgestellt sind.

1. Kirche von Björksta. Hier befinden Sie sich jetzt. Informationszentrum, zwei Räume mit Felszeichnungen, sehenswerte Kirche und Heimathof. WC vorhanden. Sämtliche Lokaltäten sind für Rollstuhlfahrer zugänglich.
2. Berga. Wanderpfad, der in reizvoller Kulturlandschaft an mehreren Felsbildern vorbeiführt.
3. Vallen. Größte Felszeichnung der Umgebung, auf der bronzezeitliche Schiffe dargestellt sind.
4. Gränvad. Der Zugang zu diesen Felsbildern ist auch für Rollstuhlfahrer möglich. Reizvolle Kulturlandschaft.
5. Översta alter Dorfgrund. Wanderpfad in reizvoller Kulturlandschaft.
6. Översta. Wanderpfad, der in reizvoller Kulturlandschaft an Felsbildern und den Resten einer bronzezeitlichen Siedlung vorbeiführt.

Die Felszeichnungen liegen in der Nähe von Bauernhöfen. Bitte nehmen Sie Rücksicht auf die Privatsphäre der Bewohner!